

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 5/12-11/12/19

Prayer items 1st week of Dec

1. Pray for the parliamentary meeting (especially on attendance), may God grant them healthy body to conduct the meeting.
2. Pray for the leaders of the country so that they can speak wisely and not slur their racial and religious statements for personal gain.
3. Pray for the Christmas preparation for the church. May God bless all to know the Lord Jesus Christ through Christmas celebrations organized by the church.
4. Pray for the family. May every families in Malaysia take Christ Jesus as the head of their homes. May families honour God and benefit others.

卫理公会以萨迦守望者 5/12-11/12/19

十二月第一个星期的祷告事项

- 1.为着国会会议的进行（特别出席率）祷告，愿神赐议员们都有健康的身体来进行开会。
- 2.为着国家领袖祷告，让他们有明智的发言，不以种族和宗教的言论来取得自己的利益。
- 3.为着教会进行圣诞节的筹备祷告，愿神透过教会举办的圣诞庆典使国民得着祝福，认识主耶稣基督。
- 4.为着家庭祷告，愿在马来西亚的每个家庭都以基督耶稣为一家之主，荣神益人。

Isakhar Pengawal Methodist 5/12-11/12/19

Doa minggu pertama Disember

1. Berdoa untuk mesyuarat Parlimen (terutamanya untuk kehadiran), mohon Allah memberkati mereka dengan tubuh badan yang sihat.
2. Berdoa untuk pemimpin-pemimpin negara untuk bersuara dengan penuh kebijaksanaan dan tidak mempermainkan isu kaum dan agama untuk manfaat sendiri.
3. Berdoa untuk persediaan bagi gereja-gereja pada musim Krismas ini. Mohon Tuhan Allah memberkati semua orang supaya mengenali Yesus Kristus melalui persediaan Krismas ini oleh gereja-gereja.
4. Berdoa untuk semua keluarga. Semoga semua keluarga dalam Malaysia mengikut Yesus Kristus sebagai ketua keluarga. Semoga keluarga taat kepada Allah dan memberkati antara satu sama lain.